



Ref. No. : 20-21/001/admin

敬啟者：

2020 至 2021 年度九月開學安排概要

鑒於教育局宣佈新學年暫不能面授課程，本校將會為學生提供網上授課，好讓學生能持續學習及與老師和同學互動。網上學習詳情如下：

1. 各班會按照時間表半天網上授課，除班主任課外，每天四節課堂，直至教育局宣佈恢復面授課程。
2. 於網課中，老師將會於每個課堂點名。學生必須出席網課，若因事未能出席，需要向學校請假。請家長預備網課所需的設備，如電腦、上網設備、鏡頭及收音設備等。
3. 老師會按照教學進度安排功課，家長或學生請依時將功課上載，以讓老師檢示同學之學習進度。
4. 網課將於 9 月 3 日開始，學校稍後將向各班公佈上課時間表。
5. 9 月 12 日二至六年級家長日將會延期舉行。

此致

貴家長 / 監護人

玫瑰崗學校小學部校長湛茵茵啟

二零二零年八月二十四日



Ref. No. : 20-21/001/admin

24th August 2020

Summary of School arrangement in September

Dear Parents / Guardians,

According to Government announcement, face-to-face classes and activities are suspended, we will be starting this new school year online. Online learning activities are done as in the following:

1. All classes will have a half-day time table with online learning lessons arranged. There will be four lessons each day and a Class Teacher's lesson till further announcement of class resumption.
2. Teachers will take attendance at each lesson and hence students have to attend all scheduled lessons. In case of any absence from lessons, school should be informed. Parents are required to prepare a computer with a camera and a microphone to support students' learning.
3. Teachers will assign homework related to teaching progress whereas parents/students have to upload their homework punctually for teachers' assessment.
4. Online lessons will start on 3rd September 2020, time table for each class will soon be issued.
5. P2-P6 parents' day on 12th September will be postponed.

As always, thank you for your ongoing support.

Very best

Ms Goretti Cham
Principal



Zoom timetable

P.1	Time	Content
1 st September	9:15am-9:35am	Class Teacher
	9:45am-10:10am	Chinese teacher
	10:20am-10:45am	English teacher
2 nd September	9:15am-9:40am	Mathematics teacher
	9:50am-10:15am	General Studies teacher
3 rd September	Zoom lessons start according to the timetable	
P.2-P.6	Time	Content
2 nd September	9:15am-9:40am	Class teacher
3 rd September	Zoom lessons start according to the timetable	